#### 13-1-2025



監管局主席蕭澤宇先生BBS、JP(左五)及行政總裁梁松泰先生 (左六) 出席由香港房地產代理業聯會舉辦的聯歡晚會。

The EAA's Chairman Mr Simon SIU Chak-yu, BBS, JP (fifth from left) and Chief Executive Officer Mr Gordon LEUNG Chung-tai (sixth from left) attend a dinner reception organised by the Hong Kong Property Agencies Association.

#### 28-1-2025

監管局主席蕭澤宇先生BBS, JP(中)出席新城電台訪問節目,談 及監管局近期的工作。

The EAA's Chairman Mr Simon SIU Chak-yu, BBS, JP (middle) attends Metro Radio's interview programme and talks about the recent work of the EAA.



### 19-2-2025

監管局就分間單位的議題在觀塘區舉辦與前線持牌人 交流的聚焦小組會議。

The EAA holds a focus group meeting with frontline licensees in Kwun Tong District on the subject of subdivided units.



#### 31-3-2025



監管局與業界主要代表舉行聯絡會議,討論多個議 題。警方反詐騙協調中心代表亦有出席是次會議,分 享有關物業交易騙案的案例。

The EAA holds a liaison meeting with the representatives of major trade associations and various issues are discussed during the meeting. Representatives of the Anti-Deception Coordination Centre also attend the meeting to share some cases of property scams.



## 1/2011

監管局舉辦有關村屋買賣的持續專業進修講座。
The EAA holds a CPD seminar on the transaction of village houses.

### 12/2017

監管局與中國房地產估價師與房地產經紀人 學會合辦內地與香港地產代理專業資格互認 計劃第二期培訓及考試。

The EAA and China Institute of Real Estate Appraisers and Agents hold the second training course and examination for the scheme of mutual recognition of professional qualifications for estate agents in the Mainland and Hong Kong.





# 10/2022

監管局慶祝成立25周年。

The EAA celebrates its 25th Anniversary.